



# Swap-Free Trading Account Terms and Conditions

## 1. Introduction

- 1.1. This document (the "Swap-Free Trading T&Cs") sets out the terms and conditions for swap-free trading accounts. The Swap-Free Trading T&Cs define the terms and conditions under which ThinkMarkets may provide a swap free account to the Client (alternatively, "you"; "your").
- 1.2. The Swap-Free Trading T&Cs are supplemental to, integrated with, and should be read alongside our Client Terms and Conditions (Terms of Business) that governs our trading relationship with you at ThinkMarkets. By completing and signing or electronically submitting your application on our website or via a mobile application, as applicable, you confirm that you accept these terms herein.
- 1.3. Unless separately defined herein, capitalised words and expressions shall have the same meanings given to them in Client Terms and Conditions (Terms of Business).
- 1.4. In the event of any conflict between these Swap-Free Trading T&Cs, the Terms and Conditions (Terms of Business), the Account Opening Form, and any other ancillary document, the order of precedence for the purpose of construction shall be:
  - 1.4.1. If you are a Retail Client, the PDS.
  - 1.4.2. If you are not a Retail Client, the PDS does not form part of the Agreement;
  - 1.4.3. the Client Terms and Conditions (Terms of Business);
  - 1.4.4. the Account Opening Form;
  - 1.4.5. These Swap Free Trading T&Cs; and
  - 1.4.6. any other ancillary document.
- 1.5. ThinkMarkets, at its discretion, may extend swap-free account status to traders who, for religious, personal, or cultural reasons, are unable to receive or pay interest. Swap-free accounts are designed not to accrue or pay swap or interest on trades.
- 1.6. Clients are expected to use swap-free accounts in good faith. Under no circumstances should clients utilize a swap-free account with the intent to profit from swaps or to avoid swap payments.
- 1.7. It is the client's responsibility to request swap-free status explicitly. By making such a request, clients explicitly agree to abide by the terms and conditions outlined for swap-free accounts.

## 2. Exotic Currencies

Swap-free trading accounts do not include the following exotic currencies: CNH, HKD, MXN, PLN, TRY, ZAR. This list is subject to change at ThinkMarkets' discretion. Any open positions on exotic pairs will be automatically closed at market levels determined by ThinkMarkets, plus/minus dealing spread, at 20:00 GMT each day.

## 3. Administration Fee

- 3.1. Swap-free accounts will incur an administrative fee(s) for positions held for 7 calendar days or more. No **administrative** fee is charged for the first 6 days. Fees are

applied at rollover for positions held through 7 consecutive rollover periods. Positions held open are charged once a week for the preceding 7 days.

- 3.2. Example: If the administration fee for EURUSD is \$10 per day, a client holding 1 lot of EURUSD for 13 days would be charged \$0 for the first 6 days, followed by \$70 (\$10 per day x 7 days) on day 7. No additional fee would be charged upon closing the trade unless it remains open for a second, or more 7-day period, in which case, they would be charged an additional \$70 (\$10 per day x 7 days) once every week.
- 3.3. Current per-day administration fees for individual products can be found [here](#). Administration fees are non-refundable, subject to change, and clients are encouraged to regularly check the website for current rates.
- 3.4. ThinkMarkets reserves the right, at its discretion, to automatically assign swap-free status to an account. ThinkMarkets may amend or cancel this at its sole discretion with or without notice to the Client. Clients can opt-out of swap-free status by contacting [support@thinkmarkets.com](mailto:support@thinkmarkets.com). If approved, ThinkMarkets will not backdate or be liable for any forgone positive swaps due to swap-free status.
- 3.5. Clients may not request a refund or voiding of trades where swaps have accrued before the account was approved for swap-free status. Regardless of the request review time, ThinkMarkets reserves the right to change swaps for any asset at any time, with or without prior notification.
- 3.6. It is the client's responsibility to monitor and be aware of swap charges. ThinkMarkets, in its sole and exclusive discretion, may take various actions if it detects or suspects abuse, fraud, manipulation, arbitrage, carry trades, or other deceitful or fraudulent activity regarding swap-free status. These actions include, but are not limited to:
  - 3.6.1. immediate revocation of swap-free status.
  - 3.6.2. charging of relevant swaps and correcting to recover un-accrued swaps and any related un-accrued swap expenses for the swap-free status period.
  - 3.6.3. immediate disabling and/or closure of all trading accounts of the client.
  - 3.6.4. voiding all trades and cancelling all profits or losses in the client's trading account if ThinkMarkets believes swap-free terms and conditions have been breached.

ThinkMarkets reserves the right to cancel swap-free status at any time without obligation, with or without notice to the Client, and without explanation. All swap-free accounts are subject to regular checks and monitoring. The company may alter, amend, or terminate swap-free terms and conditions at any time and without prior notice.

*ThinkMarkets is a trading name of various entities, collectively referred to as the ThinkMarkets Group. ThinkMarkets Group is comprised of a number of regulated and unregulated legal entities. To find out the details of your contracting party, please sign in to your ThinkPortal account.*

*Trading involves risk. Please see our Full Risk Warning & Disclosures.*



## شروط وأحكام حساب التداول الخالي من فوائد التبييت

### 1. مقدمة

1.1. تحدد هذه الوثيقة ("شروط وأحكام التداول الخالي من فوائد التبييت") شروط وأحكام حسابات التداول الخالية من الفوائد. تحدد شروط وأحكام التداول الخالي من فوائد التبييت الشروط والأحكام التي بموجبها قد توفر ThinkMarkets حساباً خالياً من فوائد التبييت للعميل (وبدلاً من كلمة العميل، "أنت"؛ "الخاص بك").

1.2. تعتبر شروط وأحكام التداول الخالي من فوائد التبييت مكتملة ومتكاملة مع ويجب قراءتها جنباً إلى جنب مع شروط وأحكام العميل (شروط التعامل) التي تحكم علاقتنا التجارية معك في ThinkMarkets. من خلال إكمال طلبك وتوقيعه أو تقديمه إلكترونياً على موقعنا الإلكتروني أو عبر تطبيق الهاتف المحمول، حسب المعمول به، فإنك تؤكد أنك تقبل هذه الشروط الواردة هنا.

1.3. ما لم يتم تعريفها بشكل منفصل في هذه الوثيقة، يجب أن يكون للكلمات والعبارات المكتوبة بشكل أكثر تحديداً نفس المعاني المعطاة لها في شروط وأحكام العميل (شروط التعامل).

1.4. في حالة وجود أي تعارض بين شروط وأحكام التداول الخالية من فوائد التبييت والشروط والأحكام (شروط التعامل) أو تعارض مع نموذج فتح الحساب وأي مستند إضافي آخر، يجب أن يكون الترتيب حسب الأولوية:

1.4.1. إذا كنت عميل فردي، بيان الإفصاح عن المنتج PDS.

1.4.2. إذا لم تكن عميل فردي، فإن PDS لا تشكل جزءاً من الاتفاقية؛

1.4.3. شروط وأحكام العميل (شروط التعامل)؛

1.4.4. نموذج فتح الحساب؛

1.4.5. شروط وأحكام التداول الخالي من الفوائد هذه؛ و

1.4.6. أي وثيقة مساعدة أخرى.

1.5. قد تقوم ThinkMarkets، وفقاً لتقديرها، بتمديد حالة الحساب الخالي من فوائد التبييت للمتداولين الذين، لأسباب دينية أو شخصية أو ثقافية، غير قادرين على تلقي أو دفع الفائدة. تم تصميم الحسابات الخالية من فوائد تبييت الصفقات بحيث لا تتراكم أو تدفع مقايضة تبييت أو فائدة على الصفقات.

1.6. من المتوقع أن يستخدم العملاء الحسابات الخالية من فوائد تبييت الصفقات بحسن نية. لا ينبغي للعملاء تحت أي ظرف من الظروف استخدام الحساب الخالي من فوائد تبييت الصفقات بقصد الربح من المقايضات أو لتجنب مدفوعات المقايضة.

1.7. تقع على عاتق العميل مسؤولية طلب حالة خالية من الفوائد بشكل صريح. من خلال تقديم مثل هذا الطلب، يوافق العملاء صراحة على الالتزام بالشروط والأحكام الموضحة للحسابات الخالية من الفوائد.

### 2. العملات غير الشائعة

لا تتضمن حسابات التداول الخالية من فوائد التبييت العملات غير الشائعة التالية: CNH و HKD و MXN و PLN و TRY و ZAR. هذه القائمة عرضة للتغيير وفقاً لتقدير ThinkMarkets. سيتم إغلاق أي صفقة مفتوحة على الأزواج غير شائعة تلقائياً عند مستويات السوق التي تحددها ThinkMarkets، زائد / ناقص فرق نقاط التداول، في الساعة 20:00 بتوقيت جرينتش من كل يوم.

### 3. الرسوم الإدارية

3.1. ستتحمل الحسابات الخالية من فوائد التبييت رسوماً إدارية للصفقات المحتفظ بها لمدة 7 أيام تقويمية أو أكثر. لا يتم فرض أي رسوم إدارية لأول 6 أيام. يتم تطبيق الرسوم عند تبييت الصفقات المحتفظ بها لمدة 7 فترات تبييت متتالية. يتم احتساب رسوم على الصفقات المحتفظ بها مفتوحة مرة واحدة في الأسبوع عن الـ 7 أيام السابقة.

3.2. مثال: إذا كانت الرسوم الإدارية لليورو مقابل الدولار الأمريكي هي 10 دولارات في اليوم ، فرض 0 دولار على العميل الذي يحتفظ بعقد 1 لوت من اليورو مقابل الدولار الأمريكي لمدة 13 يوما وذلك لأول ستة أيام ، متبوعاً بـ 70 دولاراً (10 دولارات في اليوم × 7 أيام) في اليوم السابع. لن يتم فرض أي رسوم إضافية عند إغلاق الصفقة ما لم تظل مفتوحة لفترة ثانية أو أكثر من 7 أيام ، وفي هذه الحالة ، سيتم تحصيل 70 دولاراً إضافياً (10 دولارات في اليوم × 7 أيام) مرة واحدة كل أسبوع.

3.3. يمكن العثور على الرسوم الإدارية اليومية الحالية للمنتجات الفردية [هنا](#). الرسوم الإدارية غير قابلة للاسترداد ، وتخضع للتغيير ، كما نحث العملاء على التحقق بانتظام من الموقع لمعرفة الأسعار الحالية.

3.4. تحتفظ ThinkMarkets بالحق ، وفقاً لتقديرها ، في تعيين حالة خالي من فوائد التبييت تلقائياً للحساب. يجوز لشركة ThinkMarkets تعديل أو إلغاء هذا وفقاً لتقديرها الخاص مع أو بدون إشعار العميل. يمكن للعملاء إلغاء الاشتراك في حالة الإعفاء من فوائد التبييت عن طريق الاتصال [support@thinkmarkets.com](mailto:support@thinkmarkets.com). في حالة الموافقة ، لن تكون ThinkMarkets مسؤولة بأي شكل من الأشكال عن أي فوائد تبييت إيجابية ضائعة بسبب حالة خالي من فوائد التبييت.

3.5. لا يجوز للعملاء طلب استرداد أو إلغاء الصفقات التي تراكمت فيها فوائد التبييت قبل الموافقة على الحساب للحصول على حالة خالية من الفوائد. بغض النظر عن وقت مراجعة الطلب ، تحتفظ ThinkMarkets بالحق في تغيير فوائد التبييت لأي من الأصول والأدوات المالية في أي وقت ، مع أو بدون إشعار مسبق.

3.6. تقع على عاتق العميل مسؤولية مراقبة رسوم فوائد التبييت وإدراكها. قد تتخذ ThinkMarkets ، وفقاً لتقديرها الخاص والحصري ، إجراءات مختلفة إذا اكتشفت أو اشتبهت في إساءة الاستخدام أو الاحتيال أو التلاعب أو المراجعة أو تجارة الفائدة أو أي نشاط خادع أو احتيالي آخر فيما يتعلق بحالة خالي من فوائد التبييت. وتشمل هذه الإجراءات، على سبيل المثال لا الحصر:

- 3.6.1. الإلغاء الفوري للحالة الخالية من الفوائد.
- 3.6.2. فرض رسوم على المقايضات ذات الصلة والتصحيح لاسترداد المقايضات غير المستحقة وأي نفقات مقايضة غير مستحقة ذات صلة لفترة حالة خالي من فوائد التبييت.
- 3.6.3. التعطيل الفوري و / أو الإغلاق الفوري لجميع حسابات التداول الخاصة بالعميل.
- 3.6.4. إلغاء جميع الصفقات وإلغاء جميع الأرباح أو الخسائر في حساب تداول العميل إذا اعتقدت ThinkMarkets أن الشروط والأحكام للتداول الخالي من فوائد التبييت قد تم انتهاكها.

تحتفظ ThinkMarkets بالحق في إلغاء حالة الإعفاء من فوائد التبييت في أي وقت دون التزام، مع أو بدون إشعار العميل، ودون تفسير. تخضع جميع الحسابات الخالية من فوائد التبييت لعمليات فحص ومراقبة منتظمة. يجوز للشركة تغيير أو تعديل أو إنهاء الشروط والأحكام للتداول الخالي من فوائد التبييت في أي وقت ودون إشعار مسبق.

*ThinkMarkets هو اسم تجاري لكيانات مختلفة ، يشار إليها مجتمعة باسم ThinkMarkets Group. تتكون ThinkMarkets Group من عدد من الكيانات القانونية المنظمة وغير المنظمة. لمعرفة تفاصيل الطرف المتعاقد الخاص بك، يرجى تسجيل الدخول إلى حساب ThinkPortal الخاص بك.*

*التداول ينطوي على مخاطر. يرجى الاطلاع على تحذير المخاطر الكامل والإفصاحات.*